

# Västra Svealands Bågskytteförbund

## Protokoll

### Styrelsemöte 2015-04-21

Plats: Stråhallen, Karlskoga

Närvarande: Fredrik Rudin, Rolf Larsson, Birgitta Lundgren, Jessica Larsson, Agneta Sundvall, Marcus Svensson

Frånvarande: Sebastian Weststrand

Anmält förhinder: Sebastian Weststrand

### 1 Mötet öppnas:

Ordförande Fredrik Rudin förklarar sammanträdet öppnat med ett särskilt välkommen till Marcus som gör sitt första möte.

### 2 Godkännande av dagordning:

Dagordningen godkändes.

### 3 Föregående protokoll:

Föregående protokoll godkändes, skrevs på och lades till handlingarna.

### 4 Skrivelser:

Det har kommit en skrivelse från SBF att det ska in en årsrapport från alla distrikt. Fredrik sammanställer och skickar in.

### 5 Rapporter:

Fredrik och Jessica har deltagit i SBF:s stämma i Helsingborg och avlägger följande rapport. Det mest positiva var att det blir 0 kr i sanktioneringsavgift för tävlingar med enbart ungdomar (10-13 klass).

Camouflagedräkter är numera förbjudet likaså tröjor som inte täcker hela magen och övre delen av rumpan.

Hela skor måste bäras utomhus och täcka hela foten.

Svarstiden på sanktioneringsremisser skall vara 7 dagar.

Coacher på innerplan 1st/skytt max 4 st/förening. Dessa skall gå att identifiera som coach genom text på tröja eller tex armbindel. Detta gäller främst via SM och dylika tävlingar.

Andra större tävlingar med finaler är det arrangörens ord som gäller.

Mixed Team-SM kommer att arrangeras under SM-veckan både sommar och vinter.

## Västra Svealands Bågskytteförbund

Avgiften till SBF för föreningarna blir 40 :-/junior,60:-/senior + en föreningsavgift på 20:-/medlem dock minst 300 :- och max 3000 :-.

Karlstads motion ang avstånd är skickad till regel- och stadgekommittén för vidare behandling. Alla tyckte att det var ett bra förslag som behöver vidareutvecklas.

JBF:s motion ang 40-klass blev avslagen på stämman med en uppmaning om att skriva om den och återkomma igen.

### 6 Ordföranden har ordet:

Fredrik vill att vi funderar över frågor som skall sammanställas till ett formulär så vi kanske kan få alla att fundera över vad de vill att vi VSBF skall jobba med ang tävlingar, kurser, ungdomar mm. Efter det samlas representanter från alla föreningarna för att diskutera resultatet.

### 7 Ekonomi:

Rolf redovisar det ekonomiska dagsläget.

Vi beslutar att kostnaden för nyutbildning och uppdatering av domare sätts till 100 kr/deltagare och vill de köpa regelbok så kostar denna 100 kr.

### 8 Utbildning:

Steg 1 utbildning är efterfrågad och kommer ev att genomföras under aug-15 och feb-16

Utbildning för valberedningen kommer att genomföras is sep-15 och 16.

Uppdatering av domare kommer att genomföras löpande under året.

Därefter blir det utbildningar utefter klubbarnas önskemål.

Vi skall även fundera på hur de SISU-poäng som tjänas in vid utbildningar skall fördelas mellan förening och distrikt.

### 9 Ungdomsverksamhet

Läger kommer att hållas 14-17/6 inbjudan till klubbarna behöver ut ganska fort. Fredrik ringer Hallsbergs kommun ang lägerplats och återkommer när detta är klart.

Marcus och Sebastian vill försöka genomföra:

- Läger som inte är bågskytterrelaterat utan mest för att lära känna övriga ungdomar i distriktet.
- 3D tävling för 10-13 klass med finaler.
- Utarbete ett faddersystem där de äldsta 13-klassarna och 16-klassarna är faddrar för de yngre 13-klassarna och 10-klassarna. Där faddrarna kan hjälpa till med frågor och mindre materialproblem samt att dela med sig av erfarenheter vid tävlingar samt stärka de mindre i det sociala samspelet. Allt för att bredda sporten och samvaron över gränserna.
- Föreläsning vid läger med de bästa ungdomarna vi har i distriktet just nu ex Markus Lindberg och Isak Carlsson som berättar om hur det funkar att vara elitskytt och ungdom idag.

### 10 Distriktsrekord:

## ***Västra Svealands Bågskytteförbund***

8 st rekord har kommit in.

Älvenäs skall arrangera DM i tavla utomhus men vilket datum? Behövs för att kunna beställa medaljer. Birgitta kollar med Kurt om han har hört när det var.

### **11 Övrigt**

Kom upp en fråga ang tävlingsronden på RC-pilen.

En fråga om åldersindelningen för NUM kom upp och det finns att läsa på SBF:s hemsida under ungdom.

### **12 Nästa möte:**

9/6 kl 18.00 hos Agneta i Östansjö.

Frågor som skall sammanställas till föreningarna skickas till Fredrik eller Jessica via mail senast 2/6.

### **13 Avslutning:**

Mötet förklarades avslutat klockan 20.20.

Mötesordförande

Mötessekreterare

.....

.....